
MLAČEVO

Za boljše okolje, ceste,
za kulturo in socialo

Ob izteku leta je KS Mlače-
vo izdala samostojno prilož-
nostno publikacijo na štirih
straneh, ki jo je podpisal pred-
sednik Sveta te KS Jože Milič
in ki po svoji ličnosti in pre-
glednosti kliče druge KS, naj
jo v prihodnje poskusijo pos-
nemati.

Iz vsebine se nam zdi po-
membno povzeti zlasti zaključ-
ne misli, ki veljajo dosti širše
kot pa le za KS Mlačevo:

Samo v času sprememb, zato
moramo najprej spremeniti
sebe!

Krizo. ki jo preživljamo,
zmoremo le sami prebroditi!

Sam o materialno blagosta-
nje ne bo osrečilo človeka.

Mentaliteta »turškega parla-
menta« ne more biti osnova
srednjeevropski civilizaciji.

Priznanje sveta je predvsem
v nas samih.

Narod. ki hoče biti svobo-
den, je že svoboden!

Sicer pa si je KS Mlačevo za
prihajajoče leto 1992 zastavila
naslednje naloge, za katere ji
lahko samo toplo želimo, da bi
jih tudi lahko uresničila:

Kot sanacijo ekoloških pro-
blemov naštevajo ureditev
okolice pokopališča. sanacijo
razlivanja gnojnice na Farmi,
seveda v dogovoru z občino,
pristop k sanaciji usedalnikov
vaških kanalizaeij, prav tako
v dogovoru z občino, revizijske
in vtočne jaške.

Druga naloga je vzdrževanje
in asfaltiranje poti, med njimi
pot Malo Mlačevo, dokončanje
del odvodnjavanja in ureditve
poti Lobček-Žalna, popravila
asfalta na Lobčku in v Zagrad-
cu ter mlade. Stalno bo treba
plužiti sneg, redno skrbeti za
pokopališče, vzdrževati javno
razsvetljavo in urejati plačeva-
nje tokovine, obveščati kraja-
ne in poravnavati stroške upo-
rabe prostorov.

V svoj kulturni in socialni
program pa so zapisali sodelo-
vanje pri zaščiti kulturne de-
diščine, kot sta cerkev in grad
Boštanj, organizacijo kultur-
nih in drugih prireditev v KS,
sodelovanje pri zaščiti naravne
dediščine, pripravo socialnega

programa in pomoč pri soglas-
jih, potrdilih ipd. ter zasnovo
razvojnega programa KS.

Za naštete programe bodo
sredstva namenjali v razmerju
1/3 za ekološke probleme, 1/3
za ceste, 1/6 za redno delo in 1/6
za kulturne in socialne pro-
grame.

Kako naprej, se sprašuje Jo-
že Miklič, in tudi odgovaija,
kako zagotoviti dodatne vire
za izvedbo programov: »Kon-
trola samoprispevka teče že
vse leto in čas je, da rezultate
objavimo in izterjamo neplač-
nike. Okolij, ki ne bodo sodelo-
vala pri tej akciji, tudi ne bomo
prioritetno upoštevali pri iz-
vedbi programov. Obnoviti
moramo organizacijsko in fi-
zično sodelovanje krajanov pri
izvedbi posameznih progra-
mov. Krajevna skupnost mora
organizirati prireditve na trž-
nem principu in tudi za druge
programe pridobiti sponzorje.
Zainteresirana življenjska oko-
lja se morajo čim bolj udeleže-
vati pri programih, ki jih zade-
vajo. Dela moramo oddajati
konkurenčnim ponudnikom.
Po načelu reciprocitete mora-
mo prednostno zagotavljati
pogoje podjetniškega obnaša-
nja tako pri kmetih kot pri
obrtnikih, podjetnikih, servi-
sih... In ne nazadnje moramo
sooblikovati pobude za izved-
bo občinskih konvertibilnih
obveznic za infrastrukturne
programe.«

Pereči problemi v KS Mlače-
vo še naprej ostajajo telefonija,
lokacija in življenje Romov,
neizkoriščeni zaposlitveni in
razvojni potenciah, arondirana
zemlja, deponija Stehan in iz-
cedne vode, ekološki in hidro-
loški problemi širšega prosto-
ra, odnos do skupne lastnine
in samovolja posameznikov,
promet in raba »komunščin«
pa verjetno še kaj.

Da pa bi v novo leto zapluli
dobre volje, je KS Mlačevo po-
vabila mladino in odrasle v pe-
tek, 20. decembra ob 19. uri
v Gasilski dom na V . Mlače-
vem s prikazom diapozitivov
Radenskega polja dr. Luka

Pintarja in, pogovorom o eko-
logiji, naravni in kulturni de-
diščini ter razvoju in obdaritvi-
jo krajanov, ki se lahko pohva-
lijo z več kot sedmimi križi. Za
otroke pa bo poskrbljeno v so-
boto, 21. decembra ob 17. uri
na istem kraju. Obljubljajo, da
bodo srečanje popestrili otroci
šole Žalna in njihove učitelji-
ce, vsi otroci bodo prejeli bar-
vice in risalni papir in bodo na
prireditvi ob igri tudi risali.
Kaj bodo naredili, pa bomo
lahko pozneje videli na razsta-
vi. Na svidenje v V. Mlačevem!


